
ZAPISNIK 

s 10. sjednice Gradskog vijeća Grada Sv. Ivana Zeline, održane 11. prosinca 2018. godine, u 

Gradskoj vijećnici s početkom u 19,00 sati. 

PRISUTNI: 

Berulec Stjepan, Bistrički Darko, Ćurko Filip, Fučkan Zoran, Gjurašin Miroslav (19,08), Kralj 

Marija, Kamenarić – Filipović Štefica,  Potočki Krešimir, Ratkajec Berislav, Sever Vladimir, Večaj 

Vladimir, Vukelić Dražen, Žigrović Vlado 

ODSUTNI: 

Bastalec Dalibor,  Bičak – Dananić Vesna - ispr., Gregurić Ina- ispr, Pecak Željko  

 
OSTALI NAZOČNI:  
Gradonačelnik Hrvoje Košćec  
Zamjenica gradonačelnika: Ines Pavković Hrupec  
Dragutin Mahnet – pročelnik Upravnog odjela za poslove Gradskog vijeća i gradonačelnika 
Anita Findri Ratkajec – pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, stambeno-komunalne 
djelatnosti i zaštitu okoliša 
Branka Hođa – pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, normativne, upravno-
pravne i ostale poslove 
Vlasta Kašnar  -  savjetnica za financije i proračun u Upravnom odjelu za društvene djelatnosti  
Ivan Dananić – direktor „Zelinskih Komunalija“ d.o.o. 
Saša Sever – direktor „Zelina-plina“ d.o.o. 
 
 
Predsjednik Gradskog vijeća gospodin Darko Bistrički  pozdravio je sve nazočne, konstatirao 
da je sjednici nazočan dovoljan broj članova Gradskog vijeća za donošenje pravovaljanih 
odluka i zaključaka te predložio dnevni red kakav su vijećnici primili uz poziv za sjednicu.  
 
 

Prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline jednoglasno je 
usvojilo slijedeći 
 

D N E V N I    R E D: 
 

1. Usvajanje  zapisnika s  9.  sjednice Gradskog vijeća Grada Sv. Ivana Zeline 
2. Aktualni sat 
3. Donošenje I Izmjena i dopuna Proračuna Grada Svetog Ivana Zeline za 2018. godinu 
4. Donošenje Odluke o Izmjenama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Svetog Ivana 

Zeline za 2018. godinu 
5. Donošenje Izmjena  i dopuna Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture u Gradu Svetom Ivanu Zelini u 2018. godini 
6. Donošenje Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture za 

djelatnosti iz članka  22. stavka 1.  Zakona  o komunalnom gospodarstvu na području 
Grada Svetog Ivana Zeline u 2018. godini 

7. Donošenje Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Grada Svetog Ivana 
Zeline  za 2018. godinu 
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8. Donošenje Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u sportu Grada Svetog Ivana 
Zeline za 2018. godinu 

9. Donošenje Izmjena i dopuna Socijalnog programa Grada Svetog Ivana Zeline za 2018. 
godinu 

10. Donošenje Proračuna Grada Svetog  Ivana Zeline za 2019. godinu i projekcije za 2020. 
i 2021. godinu 

11. Donošenje Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Svetog Ivana Zeline za 2019. godinu 
12. Donošenje Programa građenja komunalne infrastrukture na području Grada Svetog 

Ivana Zeline u 2019. godini 
13. Donošenje Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Grada Svetog 

Ivana Zeline u 2019. godini 
14. Donošenje Programa javnih potreba u kulturi Grada Svetog Ivana Zeline  za 2019. 

godinu 
15. Donošenje Programa javnih potreba u sportu Grada Svetog Ivana Zeline za 2019. 

godinu 
16. Donošenje Socijalnog programa Grada Svetog Ivana Zeline za 2019. godinu 
17. Donošenje Odluke o potporama u poljoprivredi Grada Svetog Ivana Zeline za 2019. 

godinu 
18. Donošenje Odluke o rasporedu sredstava za financiranje političkih stranaka 

zastupljenih u Gradskom vijeću i članova Gradskog vijeća izabranih s liste grupe birača 
za 2019. godinu 

19. Donošenje Odluke o određivanju vrijednosti boda komunalne naknade 
20. Donošenje Odluke  o obavljanju dimnjačarskih poslova 
21. Donošenje 

A) Analize o stanju sustava zaštite i spašavanja, odnosno sustava civilne zaštite na    
     području Grada Svetog Ivana Zeline za  2018.  godinu 
B) Plana razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Svetog Ivana Zeline za 2019.   
 godinu s financijskim učincima za razdoblje od 2019. do 2021. godine 

22. Donošenje Odluke o kupnji nekretnine u k.o. Zelina 
23. Donošenje Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi 

 
 

Točka   1. 
Usvajanje  zapisnika s 9. sjednice Gradskog vijeća Grada Sv. Ivana Zeline 

 
Zapisnik su vijećnici primili uz Poziv za sjednicu, primjedaba na isti nije bilo, prijedlog je dat 
na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno je usvojilo Zapisnik s 9. sjednice Gradskog vijeća. 
 
 

Točka 2. 
Aktualni sat 

1.) Vlado Žigrović: 
Ponukan jednim napisom od prije par dana, komunicirao sam i gospodina gradonačelnika, 
napisom u kojem je na jednom portalu pisalo kako se događaju adventi u gradovima 
Zagrebačke županije, pa između ostaloga i u Gradu Svetom Ivanu Zelini gdje je navedeno 
kako je, nemojte me loviti za riječ, kako je od svog suviška rasvjete, Grad Zagreb dao Gradu 
Svetom Ivanu Zelini, pa sad i njihove lampe svijetle na središnjem zelinskom trgu, apsolutno 
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nemam ništa protiv toga da dobijemo neku donaciju, čak ne piše da je dao nego posudio, 
čisto radi dostojanstva i digniteta našega grada smatram da u takvim situacijama treba biti 
oprezan, ne misleći pritom ništa loše o gradu Zagrebu, koji je s time mislio pomoći ili što već, 
ali se onda o tome ne piše.   
Ako ja nekome posudim 500 ili 1000 kuna, onda ne hodam ulicom i pričam o tome. 
Cijenim dobru volju, i turističku zajednicu, ne znam tko je to imao preko sebe, cijenim dobru 
volju i Grada Zagreba i gradonačelnika Bandića, ali nešto u tom tekstu je ostavilo na mene 
dojam blagog podcjenjivanja, kao da smo mi neka sirotinja. 
Smatram da nam to ne treba i neka ubuduće to bude drugačije odrađeno radi digniteta i 
dostojanstva našega grada.  
Naravno da nitko nije mogao ranije znati da će se takav napis pojaviti, članak je politički 
obojan. On nije u božićnom ozračju i to mi je zasmetalo. Trebali bismo se ubuduće znati 
ograditi unaprijed od takvih situacija, radi grada i digniteta.  
 
Pod ovom točkom više nije bilo pitanja. 
 

 
Točka 3. 

Donošenje I Izmjena i dopuna Proračuna Grada Svetog Ivana Zeline za 2018. godinu 
 
Obrazloženje materije podnijela je  Vlasta Kašnar. 
 
Odbor za financije i proračun raspravljao je o istoj, te je podržao. 
 
Otvorena je rasprava.  
 
Filip Ćurko: 
Red je da se kaže par riječi o rebalansu proračuna koji je uz proračun najvažniji dokument koji 
Gradsko vijeće usvaja; plan je bio 60 mil., vidim da se rebalansira na 52, izvršenje će vjerojatno 
biti i nešto manje od toga, uz napomenu, naravno, ovo je konsolidirano sa svim gradskim 
firmama i institucijama? 
 
Vlasta Kašnar: 
Da. 
 
Filip Ćurko: 
Jedno potpitanje; da li se Aquapark, kao tvrtka u 100%-tnom vlasništvu Grada mora 
prikazivati? Možda je prikazana, ali nisam primijetio. 
 
Vlasta Kašnar: 
Ne mora, trgovačka društva se ne prikazuju, samo proračunski korisnici Grada. 
 
Filip Ćurko: 
U redu, mislio sam da je od strateške važnosti. 
Uglavnom, ja sam samo htio napomenuti da ovim poreznim izmjenama  Grad je dobio ukupno 
10 – 12 mil kuna, koliko smo jučer razgovarali na Odboru za financije i umjesto da to 
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multiplicira pa da proračun raste sa 60 na 70 mil. kuna, mi ga smanjimo za 10 mil.  što mislim 
da nikako ne možemo podržati jer pokazuje smjer u kojem ovaj grad ide. 
Proračun se prepisuje od 2013. do danas i samo ovisno o tome da li se malo povećava ili 
smanjuje projekti se po principu copy paste-ju iz godine u godinu što svakako mislim da nije 
dobro. Ipak , naravno , treba pohvaliti ono što je dobro, a to je reciklažno dvorište, kako je i 
napomenula gospođa Vlasta, ali mislim da nitko ne može biti zadovoljan da je to jedini projekt 
koji je financiran iz EU fondova tijekom 2018. godine, jer, ruku na srce, svi gradovi koji su se 
prijavili su i dobili reciklažno dvorište, pa se ne može smatrati nekim velikim uspjehom što se 
tiče EU fondova. 
Naš stav je da Grad mora proaktivno djelovati na ovom području da novce koje smo dobili 
tijekom ove 2018. godine, to ste znali i krajem prošle, pa ne možete reći  da se niste stigli 
pripremiti za projekte jer ste u kontinuitetu već pet godina ovdje, trebali ste multiplicirati i  
ajmo reći, nekako oplemeniti.  
Da kažem jednostavno, tih 12,13 mil kuna više proračunskih sredstava nenamjenskih se u 
principu nigdje ne vidi. Građani to ne osjete nigdje niti smanjenjem cijene vrtića, niti 
smanjenjem komunalne naknade, niti uređenjem centra, niti bilo šta drugo, što smatram da 
je izuzetno loše. Gledajući gradove naše veličine u okruženju, svi su napravili neki iskorak u 
smislu ili razvoja infrastrukture ili povećanjem kvalitete života smanjenjem nekih komunalnih 
usluga. Mi smo ovu godinu izgubili. Ali u mandatu od 4 godine ako se povećava 10 mil. kuna, 
to je u principu 40 mil. kuna u mandatu više, to je jedan cijeli proračun. Smatram da gradska 
uprava zajedno sa koalicijom na vlasti mora to ozbiljno shvatiti i u 2019. zasukati rukave jer 
projekti koji su najavljeni za 2019. nisu nešto razvojni.  
Moj jednostavan zaključak je taj da da smo mi kao grad morali puno više konkretnih projekata 
napraviti i realizirati tijekom 2018. jer 13 mil kuna više u odnosu na prošle godine je izuzetno 
puno u odnosu na naš izvorni proračun. 
 
Hrvoje Košćec: 
Zapravo bih volio da mi netko objasni, pogotovo Vi gosp. Ćurko, što znači multiplicirati 
proračun? Znači, ako netko dobije novac od EU-a onda se taj novac ne multiplicira onda se 
uloži u ono za što je predviđen. Mi nismo gospodarska tvrtka koja će  uložiti u proizvodnju, pa 
će ta proizvodnja generirati bolju prodaju itd. Mi smo ove godine iskoristili apsolutno svaku 
lipu koja nam se ponudila, da su natječaji Fonda za zaštitu okoliša  bili brži, da smo prije dobili 
ugovor onda bi realizirali ova dva projekta koja su bili u planu, pa ne bi razgovarali danas o 
smanjenju proračuna. I sami jako dobro znate da se možete prijaviti samo na otvorene 
natječaje. 
Također ne mogu prihvatiti izjavu da smo godinu izgubili, jer ju nismo sigurno izgubili,  sav 
dodatni novac je uložen u pripremu razvojnih projekata, priprema infrastrukture, tu govorimo 
o nogostupu, Aquaparku, pristupnoj cesti, hidrostanici itd…    
Apsolutno se neću složiti sa Vašom konstatacijom, smatram da su projekti bili dovoljno 
spremni, jako smo puno radili na dokumentaciji i zato je sav taj dodatni novac  kvalitetno 
utrošen, kako bi iduća godina bila još bolja.  
 
Prijedlog je dat na glasovanje.  
 
„Za“ izmjene i dopune Proračuna glasali su: 
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Bistrički Darko, Fučkan Zoran, Gjurašin Miroslav, Kralj Marija, Kamenarić – Filipović Štefica,  

Potočki Krešimir, Ratkajec Berislav, Sever Vladimir, Večaj Vladimir, Vukelić Dražen i Žigrović 

Vlado. 

„Uzdržani“ su bili Berulec Stjepan i Ćurko Filip. 
 
 Gradsko vijeće je  uz 11 glasova „za“ i  2 „uzdržana“ donijelo  
 

I Izmjene i dopune Proračuna Grada Svetog Ivana Zeline za 2018. godinu 
 

Tekst Izmjena i dopuna  nalazi se u prilogu Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
 

Točka 4. 
Donošenje Odluke o Izmjenama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Svetog Ivana Zeline 

za 2018. godinu 
 

Obrazloženje materije podnijela je  Vlasta Kašnar. 
 
Odbor za financije i proračun raspravljao je o istoj, te je podržao. 
 
Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlog je dat na glasovanje. 
 
 „Za“ izmjene i dopune Odluke glasali su: 
 
Bistrički Darko, Fučkan Zoran, Gjurašin Miroslav, Kralj Marija, Kamenarić – Filipović Štefica, 

Potočki Krešimir, Ratkajec Berislav, Sever Vladimir, Večaj Vladimir, Vukelić Dražen i Žigrović 

Vlado. 

„Uzdržani“ su bili Berulec Stjepan i Ćurko Filip. 
 
Gradsko vijeće je uz 11 glasova „za“ i 2 „uzdržana“ donijelo 

 
Odluku o Izmjenama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Svetog Ivana Zeline za 2018. 

godinu 
 
Tekst Odluke nalazi se u prilogu Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
 

Točka 5. 
Donošenje Izmjena  i dopuna Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture u Gradu Svetom Ivanu Zelini u 2018. godini 
 

Obrazloženje materije podnijela je  Anita Findri Ratkajec 
 
Odbor za komunalne djelatnosti i zaštitu okoliša raspravljao je o ovoj materiji i istu podržao. 
 
Otvorena je rasprava.  
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Filip Ćurko: 
 
Upravo je pročelnica rekla da se svi nerealizirani projekti prebacuju u slijedeću. To je priča 
zadnjih pet godina.  
A multiplicirati znači da kada recimo uložimo u projektnu dokumentaciju 500.000 pa dobijemo 
10.000.000 kuna, u tom kontekstu je riječ multiplikacija sredstava grada  iskorištena u mom 
prethodnom javljanju.    
Tu je problem, u Programu gradnje koji se skida sa 24 na 12 mil kuna, ja sad ne znam tko može 
biti zadovoljan s tim, a odgovor da se natječaji nisu raspisivali i da je netko drugi kriv slušamo 
već previše vremena. Kako drugi gradovi onda mogu? Možda se oni javljaju na neke druge 
natječaje pa bi možda njih morali pitati. Dojam je taj da jednostavno predugo čekamo početak 
tih projekata.  
 
Prijedlog je dat na glasovanje. 
 
„Za“ izmjene i dopune Programa gradnje glasali su: 
 
Bistrički Darko, Fučkan Zoran, Gjurašin Miroslav, Kralj Marija, Kamenarić – Filipović Štefica, 

Potočki Krešimir, Ratkajec Berislav, Sever Vladimir, Večaj Vladimir, Vukelić Dražen i Žigrović 

Vlado. 

„Uzdržani“ su bili Berulec Stjepan i Ćurko Filip. 
 
Gradsko vijeće je uz 11 glasova „za“ i 2 „uzdržana“ donijelo 
 
  

Izmjene  i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture u 
Gradu Svetom Ivanu Zelini u 2018. godini 

 
Tekst Izmjena i dopuna  nalazi se u prilogu Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
 
 

Točka 6. 
Donošenje Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture za djelatnosti 

iz članka  22. stavka 1.  Zakona  o komunalnom gospodarstvu na području Grada Svetog 
Ivana Zeline u 2018. godini 

 
Obrazloženje materije podnijela je  Anita Findri Ratkajec 
 
Odbor za komunalne djelatnosti i zaštitu okoliša raspravljao je o ovoj materiji i istu podržao. 
 
Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlog je dat na glasovanje. 
 
„Za“ izmjene i dopune Programa održavanja glasali su: 
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Bistrički Darko, Fučkan Zoran, Gjurašin Miroslav, Kralj Marija, Kamenarić – Filipović Štefica,  

Potočki Krešimir, Ratkajec Berislav, Sever Vladimir, Večaj Vladimir, Vukelić Dražen i Žigrović 

Vlado. 

„Uzdržani“ su bili Berulec Stjepan i Ćurko Filip. 
 
 Gradsko vijeće je uz 11 glasova „za“ i 2 „uzdržana“ donijelo  
 

Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture za djelatnosti iz članka  
22. stavka 1.  Zakona  o komunalnom gospodarstvu na području Grada Svetog Ivana Zeline 

u 2018. godini 
 

Tekst Izmjena i dopuna  nalazi se u prilogu Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
 
 

Točka 7. 
Donošenje Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Grada Svetog Ivana Zeline  

za 2018. godinu 
 

Obrazloženje materije podnijela je  Branka Hođa 
 
Odbor za kulturu, školstvo i predškolski odgoj raspravljao je o ovoj materiji i istu podržao. 
 
Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće 
jednoglasno je donijelo  
 

Izmjene i dopune Programa javnih potreba u kulturi Grada Svetog Ivana Zeline  za 2018. 
godinu 

 
Tekst Izmjena i dopuna  nalazi se u prilogu Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
 
 

Točka 8 
Donošenje Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u sportu Grada Svetog Ivana Zeline 

za 2018. godinu 
 

Obrazloženje materije podnijela je  Branka Hođa 
 
Odbor za sport raspravljao je o ovoj materiji i istu podržao. 

 
Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlog je stavljen na glasovanje i Gradsko vijeće 
jednoglasno je donijelo  
 

Izmjene i dopune Programa javnih potreba u sportu Grada Svetog Ivana Zeline za 2018. 
godinu 
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Tekst Izmjena i dopuna  nalazi se u prilogu Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
 
 

Točka 9. 
Donošenje Izmjena i dopuna Socijalnog programa Grada Svetog Ivana Zeline za 2018. 

godinu 
 

Obrazloženje materije podnijela je  Branka Hođa 
 
Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlog je stavljen na glasovanje i Gradsko vijeće 
jednoglasno je donijelo  
 

Izmjene i dopune Socijalnog programa Grada Svetog Ivana Zeline za 2018. godinu 
 
Tekst Izmjena i dopuna  nalazi se u prilogu Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
 

Točka 10. 
Donošenje Proračuna Grada Svetog  Ivana Zeline za 2019. godinu i projekcije za 

2020. i 2021. godinu 
 

Obrazloženje materije podnio je gradonačelnik  Hrvoje Košćec. 
Zahvalio je svima koji su sudjelovali na izradi Proračuna, vijećnicima stranke „Stjepan Kožić – 
nezavisna lista“, vijećnicima Hrvatske demokratske zajednice, te nezavisnim vijećnicima.  
 
Odbor za financije  proračun raspravljao je o prijedlogu Proračuna i isti podržao. 

 
Otvorena je rasprava. 
 
Filip Ćurko: 
Čuli smo najvažnije projekte za 2019., 2020. i 2021. godinu, kao da sam ih već negdje čuo.  
Pošto je Proračun rađen u suradnji sa strankama koalicije kojima i zahvaljujete, onda će 
vjerojatno proračun biti  bez problema izglasan, tako da je svaka rasprava suvišna, ali da cijelo 
Gradsko vijeće ne završi za 30 minuta, ja ću ipak malo prokomentirati proračun.   
Svi ovi projekti su viđeni, ja sam si opet danas dao malo truda pa sam pogledao ponovno 
Strategiju Grada Svetog Ivana Zeline, iako mislim da ste obećali na onoj sjednici kada smo 
usvajali Strategiju, da će se odmah nakon nje raditi akcijski plan sa projektima, mislim da je 
prošlo već 2,3 godine, koliko ja znam, akcijskog plana nema.   
Ali na 142. strani te Strategije kaže:  
Popis konkretnih projekata koji su sadržani i koji će se realizirati: 

• Registar imovine Grada Svetog Ivana Zeline - ništa 

• Srednjovjekovni tematski park Zelingrad - ništa 

• Vinski dom – ništa 

• Stavljanje u funkciju izvorišta Krečaves – ništa 

• Razvoj zelinske gore kao izletničko – rekreacijske destinacije s naglaskom na zaštiti 
prirodnih   resursa - ništa 
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• Projektiranje i izgradnja komunalne infrastrukture te otvaranje poslovne zone Sv. 
Helena – jug – ništa  

• Projektiranje i izgradnja pješačke i biciklističke staze uz državnu cestu (od Komina do 
Goričice) – ništa  

• Izgradnja rotora na raskrižju u Sv. Heleni (izlaz sa autoceste) – ništa  

• Izgradnja nadvožnjaka te direktan ulaz u poslovnu zona sa brze ceste Sv. Helena – 
Vrbovec - ništa 

I na kraju, što moram skinut kapu  

• Uređenje i asfaltiranje makadamskih puteva  
To ste stvarno i u  rebalansu i u proračunu izvrsno izrealizirali, tako da se u principu Grad Zelina 
pretvorio u agenciju za asfaltiranje.  
Posebna je priča asfaltiranje i  izgradnja ove ceste na bazenima, o tome će vjerojatno biti u 
budućnosti riječi, pa neću uopće ulaziti u tu tematiku, ali smatram da investitor ako uopće i 
postoji bi morao sam napraviti tu cestu, ali pošto nemam puno informacija o tom projektu za 
sad ga neću komentirati.  
Poanta je slijedeća; iskreno se nadam da kao i ovaj rebalans, a i zadnjih pet rebalansa, nadam 
se da ovaj proračun, slijedeći Božić kada budemo razgovarali na Gradskom vijeću, neće biti 
rebalansiran sa 30 %  kao i svaki do sada, iskreno se nadam da jedini projekti koji će se 
realizirati  su fasada na općini i Učilištu, to nisu razvojni projekti Grada. Svaka čast jednoj i 
drugoj instituciji, treba se to napraviti, ali to da bude na vrhu prioriteta jednog grada,  mislim 
da su građani zaslužili nešto više.   
Ovo su samo moje opservacije, pošto je izvjesno da će proračun biti izglasan, ja sam morao to 
reći, jer kao Gradski vijećnik imam obavezu reći nešto ako me muči, iako znam da se neće uzeti 
u obzir, mi smo jedini grad koji vrlo malo ili gotovo ništa ne daje poduzetnicima, nemamo 
stipendije i cijeli niz drugih stvari kao ni Razvojnu agenciju koju naši  susjedni gradovi imaju i 
dobro rade, ne znam zašto mi ne bi mogli bar nešto dobro od njih uzeti, ali poanta je slijedeća:   
ovo je popis želja za 2019. godinu,  svaki proračun unazad nekoliko godina je isto tako bio 
popis želja.  Na žalost, ostali smo na željama, jer nijedan konkretni projekt se nije izrealizirao, 
Strategija u ni jednom smislu osim ove zadnje točke  - asfaltiranje puteva nije izrealizirana, 
iskreno se nadam zbog nas a i zbog vas da će u 2019. i 2020.  i 2021., jer o tome dokumentu 
sada i pričamo, biti puno više konkretnijih projekata a ne samo pripreme. Sretno nam svima.  

 
Hrvoje Košćec:  
Meni je jako drago gospodine Ćurko da ste si dali malo truda, pa ste pročitali sve one projekte 
koji nisu realizirani,  ali mogli ste si dati truda i pročitati sve one koji jesu realizirani pa bi onda 
slika bila malo cjelovitija. Ovo je jednostrano čitanje, nema smisla da ja sad počnem nabrajati 
ono što je realizirano, sve napravljeno smo dobili kroz izvješća u protekle četiri godine.  
Također bih volio da ste Vi osobno započeli neke od tih projekata, kad spominjete taj nogostup 
možda bismo danas mogli razgovarati o gradnji, a ne da  se borimo sa papirologijom. 
Mogu reći da se Strategija slijedi,  velika većina svih tih stvari koje ste pobrojali nisu realizirani, 
sami ste svjesni da su to višegodišnji projekti, da za pripremiti ozbiljan projekt nije dovoljan 
mjesec ili dva, da treba godina, dvije ako ne i više. Nakon toga ide realizacija.   
Što se tiče pristupne ceste prema bazenima, ja ne znam zašto bi bilo koji investitor radio 
infrastrukturu koja ne služi isključivo jednom objektu nego cijelom tom području, od pristupa 
do sportskih terena, od pristupa do budućeg auto kampa, pa od pristupa do  parkirališta. 
Koliko ja znam to je dio infrastrukture i mi moramo osigurati vodu, struju, plin, kanalizaciju, i 
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sve ostalo, mislim da bi trebali znati da je sve to infrastruktura i nema smisla da ju financira 
investitor. 
Stojim iza proračuna i uvjeren sam da svake godine bude bolje, to dokazuju konkretni rezultati, 
a Vaše je pravo da mislite drugačije. 
 
Filip Ćurko:  
Hvala Vam gradonačelniče što mi dopuštate da razmišljam drugačije, to mi puno znači. Drago 
mi je da ste spomenuli da bivša vlast, ili ja ili bilo kako nije pokrenula nogostup, jer bi sada bio 
gotov, ali bi naglasio da postoje puno važniji projekti uz nogostup, kao što je recimo poslovna 
zona u Sv. Heleni koja je započeta i sjeverni dio izrealiziran, pa eto, nije nastavljen u zadnjih 
5,6 godina. Ako ćemo o nekakvim važnostima projekata  za Strategiju i razvoj grada mislim da 
je razvoj poslovne zone koji je započet i u kojem radi ne znam koliko stotina ljudi, ja bih rekao 
da je ipak nešto važnije nego nogostup, ali nemam potrebu niti želju raspravljati. Zahvaljujem 
još jedanput što ste mi dopustili da razmišljam i jedva čekam glasanje. Hvala.   
 
Pod ovom točkom više nije bilo rasprave i prijedlog je stavljen na glasovanje. 
 
„Za“ izmjene i dopune Programa održavanja glasali su: 
 
Bistrički Darko, Fučkan Zoran, Gjurašin Miroslav, Kralj Marija, Kamenarić – Filipović Štefica, 

Potočki Krešimir, Ratkajec Berislav, Sever Vladimir, Večaj Vladimir, Vukelić Dražen i Žigrović 

Vlado.  

„Uzdržani“ su bili Berulec Stjepan i Ćurko Filip. 
 
 Gradsko vijeće je uz 11 glasova „za“ i 2 „uzdržana“ donijelo  
 
 

Proračun Grada Svetog  Ivana Zeline za 2019. godinu i projekcije za 2020. i 2021. godinu 
 

Tekst Proračuna  nalazi se u prilogu Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
 
 

Točka 11. 
Donošenje Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Svetog Ivana Zeline za 2019. godinu 

 
Obrazloženje materije podnijela je  Vlasta Kašnar. 
 
Odbor za financije  proračun raspravljao je o prijedlogu Odluke i isti podržao. 
 
Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlog je stavljen na glasovanje. 
 
„Za“  donošenje Odluke glasali su: 
 
Bistrički Darko, Fučkan Zoran, Gjurašin Miroslav, Kralj Marija, Kamenarić – Filipović Štefica, 

Potočki Krešimir, Ratkajec Berislav, Sever Vladimir, Večaj Vladimir, Vukelić Dražen i Žigrović 

Vlado.  
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„Uzdržani“ su bili Berulec Stjepan i Ćurko Filip. 
  
Gradsko vijeće je uz 11 glasova „za“ i 2 „uzdržana“ donijelo 
 

Odluku o izvršavanju Proračuna Grada Svetog Ivana Zeline za 2019. godinu 
 
Tekst Odluke  nalazi se u prilogu Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
 
 

Točka 12.  
Donošenje Programa građenja komunalne infrastrukture na području Grada Svetog Ivana 

Zeline u 2019. godini 
 

Obrazloženje materije podnijela je  Anita Findri Ratkajec. 
 
Odbor za komunalne djelatnosti i zaštitu okoliša raspravljao je o ovoj materiji i istu podržao. 
 
Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlog je stavljen na glasovanje. 
 
„Za“ donošenje Programa građenja glasali su: 
 
Bistrički Darko, Fučkan Zoran, Gjurašin Miroslav, Kralj Marija, Kamenarić – Filipović Štefica, 

Potočki Krešimir, Ratkajec Berislav, Sever Vladimir, Večaj Vladimir, Vukelić Dražen i Žigrović 

Vlado.  

„Uzdržani“ su bili Berulec Stjepan i Ćurko Filip. 
  
Gradsko vijeće je uz 11 glasova „za“ i 2 „uzdržana“ donijelo  
 

Program građenja komunalne infrastrukture na području Grada Svetog Ivana Zeline u 
2019. godini 

 
Tekst Programa nalazi se u prilogu Zapisnika i čini njegov sastavni dio.  
 
 

 
Točka 13. 

Donošenje Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Grada Svetog 
Ivana Zeline u 2019. godini 

 
Obrazloženje materije podnijela je  Anita Findri Ratkajec. 
 
Odbor za komunalne djelatnosti i zaštitu okoliša raspravljao je o ovoj materiji i istu podržao. 
 
Otvorena je rasprava. 
 
Stjepan Berulec: 
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Možda ovo što ću reći ne pripada ovoj točki, ali ne nalazim temu ni u jednoj drugoj. Ja zapravo 
imam jedan prijedlog; naime mi ovdje u Zelini sva vatrogasna pitanja rješavamo na 
dobrovoljstvu. Iz obilaska terena i prirode posla koji ja danas radim, praktički putujem po 
cijeloj Hrvatskoj, u velikoj većini lokalnih samouprava riješilo se da se nagrade oni koji su 
najčešće  na intervencijama, na neki način bi to tu i spadalo,  da se tim ljudima, njihovim 
obiteljima omogući da su izuzeti od plaćanja komunalnih doprinosa. Znači, ne svi članovi DVD-
a, ne središnja postrojba,  nego  određeni broj ljudi koji imaju najveći broj intervencija. Mislim 
da svaki dan gubimo sve više dobrovoljaca  i da je to mjera koja sam grad ne bi koštala 
prevelike novce, ali bi dala pobudu mladima da se u to uključe i drugima koji možda gube volju 
prema svemu tome. Ovo je moj prijedlog. Ja sam se odmah ogradio da to možda ne spada 
ovdje, nisam našao sličniju točku gdje bih mogao to iznijeti, ovo je jedan prijedlog o kojem bi 
valjalo razmisliti, bilo bi mi drago ako postoji mogućnost da se to negdje ugradi. Ovdje je i 
predsjednik zajednice , neka ta naša dva aktivna društva, Zelina i Blaževdol daju popis ljudi koji 
imaju kroz godinu 30, 40 intervencija koje se događaju i noću, da ih se na neki način nagradi.  
 
Hrvoje Košćec: 
Taj bi dio trebao biti obuhvaćen nekom budućom Odlukom o komunalnoj naknadi, to nije 
predmet proračuna.  
 
Prijedlog je  stavljen na glasovanje. 
 
„Za“ donošenje Programa održavanja glasali su: 
 
Bistrički Darko, Fučkan Zoran, Gjurašin Miroslav, Kralj Marija, Kamenarić – Filipović Štefica, 

Potočki Krešimir, Ratkajec Berislav, Sever Vladimir, Večaj Vladimir, Vukelić Dražen i Žigrović 

Vlado.  

„Uzdržani“ su bili Berulec Stjepan i Ćurko Filip. 
  
Gradsko vijeće je uz 11 glasova „za“ i 2 „uzdržana“ donijelo 

 
Program održavanja komunalne infrastrukture na području Grada Svetog Ivana Zeline u 

2019. godini 
 
Tekst Programa nalazi se u prilogu Zapisnika i čini njegov sastavni dio.  

 
 

Točka 14. 
Donošenje Programa javnih potreba u kulturi Grada Svetog Ivana Zeline  za 2019. godinu 

 
Obrazloženje materije podnijela je  Branka Hođa 
 
Odbor za kulturu, školstvo i predškolski odgoj raspravljao je o ovoj materiji i istu podržao. 
 
Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće 
jednoglasno je donijelo  

 
Program javnih potreba u kulturi Grada Svetog Ivana Zeline  za 2019. godinu 
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Tekst Programa nalazi se u prilogu Zapisnika i čini njegov sastavni dio.  

 
 

Točka 15. 
Donošenje Programa javnih potreba u sportu Grada Svetog Ivana Zeline za 2019. godinu 

 
Obrazloženje materije podnijela je  Branka Hođa 
 
Odbor za sport raspravljao je o ovoj materiji i istu podržao. 
 
Otvorena je rasprava. 
 
Stjepan Berulec: 
Ja sam jučer na Odboru podržao ovu inicijativu, jer je nelogično ne podržati nešto gdje se ipak 
diže budžet gore, međutim ima nekoliko stvari s kojima nisam bio zadovoljan, kolega i ja smo 
reagirali. Prvo, mislim da je neprimjereno da se osniva Savez sportova a da mi kao Odbor za 
sport Gradskog vijeća ne znamo tko je predsjednik, tko je član tog odbora, ne mislimo se 
miješati u uređivačku politiku, ali bio bi red da smo znali tko je taj čovjek, da nam je barem 
jučer pročitano. Ja sam igrom slučaja saznao da je gospođa Željka predsjednica tog odbora.  
Druga stvar koja po meni nije u redu, mi se sastanemo jednom na godinu da bi verificirali ove 
papire, mislim da sport ima puno više problema u Zelini i da mi o tome moramo razgovarati, 
jer u tom Odboru za sport postoje ljudi koji su aktivni dionici sportskih događanja u Zelini, od 
predsjednika pojedinih klubova, od stručnjaka kineziologa i profesora koji rade s djecom i 
određene planove smo predlagali i nekakva iskustva koja imamo dugo godina u radu sa 
mladima, mislim da bi to trebalo iskoristiti.  Na kraju ispada, ajmo mi donijeti odluku, dat´ 
ćemo novce, normalno da ćemo dati novce, tko će ih uskratiti, ali ništa se bitnoga ne popravlja. 
Mi i danas imamo u klubovima trenere koji nemaju licence, imamo ljude koji rade s mladima 
a da nemaju licence, ne mislim da ovaj Odbor mora biti krovni, ali stvari nisu dobre i moramo 
se potruditi da to popravimo. 
Meni je stvarno bilo žao da nitko nije našao za shodno da veli  tko su članovi tog Odbora. 
Djelovao je i prije Odbor za sport na nivou Grada, ja nikad neću zaboraviti kad je predsjednik 
Odbora za sport bio gospodin Žilavec, dobio sam odgovor on je Bad blue boys, što je izuzetno 
važna stvar da budete predsjednik Odbora za sport na nivou Grada. 
Meni se čini da je to posebno važna stvar gdje su nam djeca u stanju u kakvom jesu i da mi 
moramo nešto poduzeti, jer samo klubovi nogometni, rukometni, hockey, ne rješavaju 
problem djece u ovom gradu.   
Kolega Vlado i ja imamo i ideja, imamo i neke rezultate iza sebe i mislim da možemo svi skupa 
nešto više napraviti. A ako nas nitko ne zove na sastanak, ako nema nikakve inicijative od 
čovjeka koji vodi taj odbor, jer su u principu opet isti ljudi unutra koji su i do sad bili.   
 
Prijedlog je stavljen na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno je donijelo  
 

Program javnih potreba u sportu Grada Svetog Ivana Zeline za 2019. godinu 
 
Tekst Programa nalazi se u prilogu Zapisnika i čini njegov sastavni dio.  
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Točka 16.  
Donošenje Socijalnog programa Grada Svetog Ivana Zeline za 2019. godinu 

 
 

Obrazloženje materije podnijela je  Branka Hođa 
 

Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće 
jednoglasno je donijelo  

 
Socijalni program Grada Svetog Ivana Zeline za 2019. godinu 

 
Tekst Programa nalazi se u prilogu Zapisnika i čini njegov sastavni dio.  

 
 

Točka 17. 
Donošenje Odluke o potporama u poljoprivredi Grada Svetog Ivana Zeline za 2019. godinu 

 
Obrazloženje materije podnijela je Anita Findri Ratkajec. 
 
Odbor za poljodjelstvo, šumarstvo i vodoprivredu raspravljao je o ovoj materiji i istu podržao. 
 
Otvorena je rasprava. 
 
Filip Ćurko: 
Koliko je bilo ukupno izvršenje po svim potporama za 2018.g.?  
 
Anita Findri Ratkajec: 
Podatak od 13.11. – 303.285,00 kuna. 
 
Filip Ćurko: 
A za ovaj dio – priprema za EU fondove, jel se netko javio? 
 
Anita Findri Ratkajec: 
Nije. 
 
 
Prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno je donijelo 
 

Odluku o potporama u poljoprivredi Grada Svetog Ivana Zeline za 2019. godinu 
 

Tekst Odluke nalazi se u prilogu Zapisnika i čini njegov sastavni dio.  
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Točka 18. 
Donošenje Odluke o rasporedu sredstava za financiranje političkih stranaka zastupljenih u 

Gradskom vijeću i članova Gradskog vijeća izabranih s liste grupe birača za 2019. godinu 
 

Obrazloženje materije podnio je Dragutin Mahnet. 
 
Odbor za financije i proračun raspravljao je o ovoj materiji i istu podržao. 
 
Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće 
jednoglasno je donijelo  
 
Odluku o rasporedu sredstava za financiranje političkih stranaka zastupljenih u Gradskom 

vijeću i članova Gradskog vijeća izabranih s liste grupe birača za 2019. godinu 
 
Tekst Odluke nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio. 
 
 

Točka 19. 
Donošenje Odluke o određivanju vrijednosti boda komunalne naknade 

 
Obrazloženje materije podnijela je  Anita Findri Ratkajec. 
 
Odbor za komunalne djelatnosti i zaštitu okoliša raspravljao je o ovoj materiji i istu podržao. 
 
Otvorena je rasprava. 
 
Filip Ćurko: 
Evo izvrsne prilike da ovih 12 mil. kuna viška sredstava koje je Grad ostvario tijekom 2018. 
godine, da se vrati malo građanima pa da se ovaj bod smanji na određenu razinu, mislim da bi 
to građani honorirali i da bi bili zadovoljni tom odlukom, ja nisam pripremio nikakav 
amandman jer znam da neće proći, pa nije imalo smisla trošiti tintu na printeru, mislim da bi 
bilo jako dobro u ovoj dobroj financijskoj situaciji u kojoj se grad nalazi, a ne troši na nikakve 
konkretne projekte, da se jedan dio sredstava poreznih prihoda vrati građanima kroz 
smanjenje boda komunalne naknade.    
 
Hrvoje Košćec: 
Koliko ja znam građani svaki dan očekuju sve višu i višu razinu komunalne usluge, što znači 
više i više ulaganja u održavanje komunalne infrastrukture, prema tome sve što se izgradi i 
asfaltira zahtijeva dugoročno održavanje, tako da s jedne strane možemo ići s populističkim 
metodama ili možemo osigurati bolje uvjete građanima.  
 
Prijedlog je dat na glasovanje. 
 
„Za“ donošenje Odluke glasali su: 
Bistrički Darko, Fučkan Zoran, Gjurašin Miroslav, Kralj Marija, Kamenarić – Filipović Štefica, 

Potočki Krešimir, Ratkajec Berislav, Sever Vladimir, Večaj Vladimir, Vukelić Dražen i Žigrović 

Vlado.  
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„Uzdržani“ su bili Berulec Stjepan i Ćurko Filip. 
  
Gradsko vijeće je uz 11 glasova „za“ i 2 „uzdržana“ donijelo 
 

Odluku o određivanju vrijednosti boda komunalne naknade 
 

Tekst Odluke nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio. 
 

 
Točka 20. 

Donošenje Odluke  o obavljanju dimnjačarskih poslova 
 

Obrazloženje materije podnijela je  Anita Findri Ratkajec 
 
Odbor za komunalne djelatnosti i zaštitu okoliša raspravljao je o ovoj materiji i istu podržao. 
 
Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlog je stavljen na glasovanje i Gradsko vijeće 
jednoglasno je donijelo  
 

Odluku  o obavljanju dimnjačarskih poslova 
 
Tekst Odluke  nalazi se u prilogu Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 

 

Točka 21. 
Donošenje 
A) Analize o stanju sustava zaštite i spašavanja, odnosno sustava civilne zaštite na    
     području Grada Svetog Ivana Zeline za  2018.  godinu 
B) Plana razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Svetog Ivana Zeline za 2019.   
 godinu s financijskim učincima za razdoblje od 2019. do 2021. godine 

 
Obrazloženje materije podnijela je Branka Hođa. 
 
Otvorena je rasprava. 
 
Stjepan Berulec: 
Prvo bih postavio pitanje kakvo je stanje sa Planom zaštite od požara, navodno da tu baš ne 
cvjetaju ruže, koliko ja imam informacije, a ispričavam se ako nisu točne, navodno da DUZS 
nije prihvatio predloženi plan od strane izrađivača.  
Druga stvar, na prošloj sjednici je mjerodavna osoba govorila da je stanje toliko sigurno da 
nam toga ne bi niti trebalo.  
 
Branka Hođa:  
Čega? 
 
Stjepan Berulec: 
Civilne zaštite. 
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Branka Hođa:  
Radi se o postrojbama, ne o civilnoj zaštiti. 
 
Stjepan Berulec:  
Ispričavam se, krivo sam shvatio. 
Ali me zanima što se dešava sa Planom zaštite od požara da već dva puta nije prihvaćen? Gdi 
je greška? 
 
Zoran Fučkan: 
Grad je dva puta dobio odbijenicu da se Plan ne prihvaća zbog određenih nedostataka.  
U prvom odgovoru koji smo dobili od MUP-a je naravno naveden popis nedostataka koji su i 
Grad i Zajednica ispoštovali, znači promijenili smo jedan dio, maltene se vraćamo na stari dio.  
 
U drugom očitovanju Ministarstva su ponovljene neke greške, primjerice da izrađivač nije 
dostavio svoje ovlaštenje, no to je zapravo već bilo poslano. Ispunili smo sve što su tražili, no 
situacija je takva, mi opet radimo na izradi novog plana. Da li će to raditi isti izrađivač vidjeti 
ćemo. Postoje neke nelogičnosti, izrađivač tvrdi da su odbijeni svi planovi koje je radio, a imam 
informaciju da su i svim drugim gradovima u Zagrebačkoj županiji koji su ove godine radili 
planove, oni bili odbijeni. Da li je to zbog čekanja novog Zakona o vatrogastvu, odnosno novog 
ustroja državne uprave iako se spominje državna uprava i u ovoj procjeni, međutim ona od 
petka više neće postojati, prelazi pod Ministarstvo, kao posebna stručna služba. Isto tako i 
Hrvatska vatrogasna zajednica i Inspektorat državne uprave, koji isto više neće postojati od 
nove godine. Možda je to razlog zašto se odbija, stalno smo u kontaktu s njima i čekamo nova 
objašnjenja.    
 
Prijedlozi su dati na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno je donijelo 
 
A) Analizu o stanju sustava zaštite i spašavanja, odnosno sustava civilne zaštite na    
     području Grada Svetog Ivana Zeline za  2018.  godinu 
B) Plan razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Svetog Ivana Zeline za 2019.   
     godinu s financijskim učincima za razdoblje od 2019. do 2021. godine 
 
Tekstovi Plana i Analize nalaze se u prilogu Zapisnika i njegov su sastavni dio. 
 
 

Točka 22. 
Donošenje Odluke o kupnji nekretnine u k.o. Zelina 

 
Obrazloženje su podnijeli Branka Hođa i Hrvoje Košćec. 
 
Otvorena je rasprava. 
 
Filip Ćurko: 
Mislim da ova čestica koja je već 10 godina jedna od glavnih točaka na Gradskom vijeću 
zaslužuje par rečenica. 
Znači, u ožujku 2014. godine, ako me dobro sjećanje služi, bila je ona famozna sjednica 
Gradskog vijeća kada je odlučeno da će se tvrtki Termalna riviera isplatiti 3 mil kuna i nekoliko 
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točaka nakon toga je bila ta darovnica Vlade Republike Hrvatske. Znači prošlo je gotovo 5 
godina kako je darovnica potpisana od tadašnjega premijera. Ja nisam pravnik niti sam u temi 
toliko duboko da mogu parirati gradonačelniku koji kaže da ne može država to darovati, ali 
smatram da je to u ovih 5 godina moralo biti provedeno na način da se namijeni za neku drugu 
namjenu.  Kao što smo mi jučer razgovarali i to sam pitao na Odboru za financije, Republika 
Hrvatska ne daruje zemljište za turističku namjenu, što je meni potpuno nevjerojatno, jer ne 
znam šta onda radi po obali, ali pošto je i moto cross staza izbačena iz samog projekta bazena 
koji je trenutno na stolu, a kojeg ste vi izradili, mogli ste onda napraviti da to zemljište ima 
poslovnu namjenu.  Jer 843.000 kuna se moglo multiplicirati za neke druge stvari, ali pošto je 
to dosta teška riječ nećemo ići dublje. Poanta je slijedeća;  pet godina je Grad bio u situaciji da 
provede tu darovnicu, nije ju proveo, ne znam zašto, sad to kupujemo, naravno da  treba kupiti 
da se ta priča okonča.  Mislim da smo pet godina izgubili bez veze jer koliko se ja sjećam, baš 
zbog te točke je 2014. godine bilo izrazito veselje s početkom gradnje novih bazena. Sad je 
2019, eto bazeni su u najavi da ćemo se kupati na ljeto, ne znam koje godine,  tako da eto, uz 
dužno poštovanje prema čestici 72/6 morao sam to reći.  
 
Prijedlog je dat na glasovanje. 
 
„Za“ donošenje Odluke glasali su: 
Bistrički Darko, Fučkan Zoran, Gjurašin Miroslav, Kralj Marija, Kamenarić – Filipović Štefica, 

Potočki Krešimir, Ratkajec Berislav, Sever Vladimir, Večaj Vladimir, Vukelić Dražen i Žigrović 

Vlado.  

„Uzdržani“ su bili Berulec Stjepan i Ćurko Filip. 
  
Gradsko vijeće je uz 11 glasova „za“ i 2 „uzdržana“ donijelo 
 

ODLUKU 
o kupnji nekretnine u k.o. Zelina 

 
 

Članak 1. 
Dozvoljava se kupnja sljedeće nekretnine: 
 

- kčbr. 72/6, Ulica Vladimira Nazora, neplodno zemljište, površine 34353 m2 , upisane u zk. ul. 
br. 4046, k.o. Zelina, kod Općinskog građanskog suda u Zagrebu, Zemljišnoknjižnog odjela Sveti 
Ivan Zelina, kao vlasništvo Republike Hrvatske, OIB: 52634238587, u 1/1 dijela, 
 
po kupoprodajnoj cijeni koja ne može biti viša od 843.400,00  kuna za cjelokupnu predmetnu 
nekretninu te uz obvezu Grada, kao kupca, na snošenje svih troškova povezanih s predmetnom 
kupoprodajom.  

 
Članak 2. 

Ovlašćuje se gradonačelnik da s danom donošenja ove Odluke započne s poduzimanjem  svih potrebnih 
pripremnih radnji radi kupnje nekretnine iz članka 1. ove Odluke,  te da, nakon stupanja na snagu iste,  
realizira predmetnu kupoprodaju, odnosno zaključi kupoprodajni ugovor.  
 
 

Članak 3. 
Ova Odluka stupa na snagu dana 1. siječnja 2019. godine. 
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Točka 23. 
Donošenje Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi 

 

Obrazloženje je podnijela Branka Hođa. 
 
Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlog  je dat na glasovanje i Gradsko vijeće 
jednoglasno je donijelo  
 

Odluku o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi 
 
 

I. 
Utvrđuje se da je  trajno prestala potreba korištenja dijela puta/ceste u Gornjoj Drenovi na 

dijelu  kčbr. 3426,  upisane u zk. ul. br. 960 k. o. Hrnjanec, a koji dio iznosi 39 m2 . 
 

Ukida se status javnog dobra u općoj uporabi na:  
- dijelu  kčbr. 3426, put, U Bunjaku, u površini od  39 m2 , upisanoj u zk. ul. br. 960 k. o. Hrnjanec 

kao javno dobro u općoj uporabi kao neotuđivo vlasništvo Grada Sveti Ivan Zelina, OIB: 
49654336134, Trg Ante Starčevića 12, 1380 Sveti Ivan Zelina,  

a prema Prijavnom listu za zemljišnu knjigu sastavljenom dana 02.03.2018. od „Legin“ geodetske 
usluge, Sv. Ivan Zelina, Trg A. Starčevića 12A, izrađenom u skladu s Rješenjem o utvrđivanju građevne 
čestice, KLASA: UP/I-350-05/18-05/12, izdanim dana 13.04.2018. od RH, Zagrebačke županije, 
Upravnog odjela za prostorno uređenje, gradnju i zaštitu okoliša, Odsjeka za prostorno uređenje i 
gradnju,  Ispostave Sveti Ivan Zelina, te ovjerenom od RH, Državne geodetske uprave, Područnog ureda 
za katastar Zagreb, Odjela za katastar nekretnina Sveti Ivan Zelina, pod KLASOM: 932-06/18-02/214 od 
05.10.2018. 
 

II. 
Na temelju ove Odluke brisat će se u zemljišnim knjigama na nekretnini iz točke I. ove Odluke  

(dijelu kčbr. 3426 u površini od 39 m2 k.o. Hrnjanec) status javnog dobra u općoj uporabi, a ista 
nekretnina upisat će se na ime i vlasništvo Grada Svetog Ivana Zeline, OIB: 49654336134, Sveti Ivan 
Zelina, Trg Ante Starčevića 12. 
 

III. 
Ova Odluka stupa na snagu prvog dana od dana objave u „Zelinskim novinama“, službenom 

glasilu Grada Svetog Ivana Zeline. 
 

Sjednica je završila s radom u 20,15 sati. 

  

ZAPISNIČAR: 

 

Sabrina Mužar - Hrnčić 

PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA: 

 

Darko Bistrički, struc.spec.ing.građ. 

 

       

 

 

 


